

Romelanda UF  
Romevi Hög 130  
442 92 Romelanda

**PROTOKOLL** Nr 11-2018

2018-11-05

§ 154 – 168

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 19.00

Plats Romevi

Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Jan Flodin, Tomas Cassanelli, David Arfvidsson

		<b>Ansvarig</b>
§ 154 Öppnande	Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 155 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 156 Föregående Protokoll	Föregående protokoll godkändes.	
§ 156 Kansliinfo	<ul style="list-style-type: none"><li>- Vi behöver lägga upp ett program för att avlasta Maria på kansliet</li><li>- Vi behöver hantera ledarträff, vårens arbetsdag, träningstider, anmälan, arrangemanget kring bandyns derby (sköts av laget)</li><li>- Maria har underlag för planering, jobbar vidare på detta på träffen hemma hos Maria. Beställer mat hos Tempo.</li><li>- Det är viktigt att Maria är tydlig med vad hon behöver hjälp med.</li><li>- Uppsägning av Kenneth. Thomas tar reda på hur man går tillväga.</li><li>- Plogning och städning för vintern: Vi har potentiellt möjlighet att använda Davids son. Vi diskuterade också hur man kan anställa på timmar. Vi behöver hålla reda på så inte en tim-anställning övergår i fast anställning. Vi behöver läsa på. Vi tar ett beslut om tim-anställning nästa möte och David har mer information om sin son</li><li>- Gräsklippning nästa säsong: Thomas har gjort en kalkyl där det framgår att vi bör gå lite plus även med en fast anställd för nästa säsong. Vi bör dock höja priset för att minska vår risk.</li><li>- Höstmötet: Tomas fixar maten</li><li>- Mötet hos Maria 8/12, allt under kontroll</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>- TT</li><li>- TT, DA</li></ul>
§ 157 Ekonomi	<ul style="list-style-type: none"><li>- Efter bytt tak, avskrivningar och ½ återbetalda lån ligger vi ca 80kkr +.</li><li>- Sektionsavgift 500 kr för Futsal. Utvärderar om detta täcker kostnaderna framöver</li></ul>	
§ 158 Sponsring	<ul style="list-style-type: none"><li>- Plocka ner Hyrservice-skylden</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>- TT</li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi behöver ta fram ett dokument kring sponsring som beskriver vad det kostar så det är tydligt och inte för komplicerat. Tar det på nästa möte.</li> <li>- Maria skickar ut ett dokument om fotbollssarg för att förhöra oss om vilka som kan vara intresserade av att sponsra en sådan.</li> </ul>	- MC
§ 159 Fotboll	<ul style="list-style-type: none"> <li>- 18/11 Ledarträff, Maria bjuder in om Knäkontroll. Thomas frågar Richard Cander om han kan vara på plats och prata om SISU. Tomas beställer mat från Tempo. Vi pratar mer om grupperna. Material ska lämnas in.</li> <li>- Damlaget: TT och MC träffat ledarna. Tveksamt om ledarna fortsätter nästa år. Dom kör öppna träningar nu.</li> <li>- Fotbollsalliansen: Diskussioner kring vilka klubbar som deltar och samarbetar och vilka planer som plogas.</li> </ul>	- MC, TT
§ 160 Innebandy	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Det går bra. 9/12 är det derby. Maria föreslår ett reportage i KP</li> </ul>	- MC
§ 161 Gymnastik	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Det snurrar på</li> </ul>	
§ 162 Boule	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Dom behöver fler medlemmar.</li> </ul>	
§ 163 Bordtennis	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Serien har startat. Ska delta i DM i Lindome.</li> </ul>	
§ 164 Förenings-organisation / Föreningsutveckling	<ul style="list-style-type: none"> <li>- 19/11 kl. 19.00 separat möte om ägande och kommunen.</li> <li>- Idrottskonferensen: Thomas och Maria berättar vad som sagts. Thomas skickar ut materialet. Ekonomin i kommunen står i centrum. Många föreningar närvarade.</li> </ul>	
§ 165 Övriga frågor	<ul style="list-style-type: none"> <li>- PCB-undersökningen tar vi nästa möte när Susanne är med.</li> <li>- Maria har tagit kontakt med försäkringen om vattenskadorna. Thomas har mögelsanerat och fotat med värmekamera. Nu väntar vi på protokollet från kontrollanten för att veta hur vi går vidare.</li> <li>- Ingen kan gå på Dunross-dagen</li> <li>- Julbord på Intersport 13/11 18:00. Thomas, Maria kommer, Janne?</li> <li>- Skriver ut ett kort med år och lagnamn och skicka till ledarna i laget.</li> <li>- Maria tar upp en fråga om problem med dragkedjor med Umbro</li> </ul>	- RR - MC
§ 166 Planering	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Styrelsemöten måndagar 19:00: 7/1, 4/2, 4/3, 1/4, 6/5, 3/6, 12/8, 2/9, 7/10, 4/11, 7/12 (lördag)</li> <li>- Ledarträff: 27/1 kl. 17:00-20:00</li> <li>- Årsmötet: 27/3 19.00</li> <li>- Vårens arbetsdag: 13/4 9:00-12:00</li> <li>- Sommarfotbollsskolan: 13-14/6, 17-18/6</li> <li>- <b>3-sammandrag: inte spikade än</b></li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- RUF-dagen 24/8 10:00-14:00</li> <li>- Höstens arbetsdag: 21/9 9:00-12:00</li> <li>- Årsfest: 19/10</li> <li>- Höstmöte: 13/11 19:00</li> </ul>	
§ 167 Nästa möte	Nästa möte: 19/11 För fika ansvarar: Thomas T	
§ 168 Avslutning	Mötet avslutades	

.....  
Thomas Thunberg  
Ordförande

.....  
Robert Rehammar  
Sekreterare